朝陽科技大學 095學年度第2學期教學大綱 Teaching Methods & Materials for Young Children 幼稚園教材教法

當期課號	8012	Course Number	8012
授課教師	陳薏如	Instructor	CHEN,I JU
中文課名	幼稚園教材教法	Course Name	Teaching Methods & Materials for Young Children
開課單位	師資培育中心(幼教學程)二B	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程是從課本、補充教材及資源教材中提供額外的學習資訊,在適當的教學及學習方式上。所使用的教學方法和教學教材都可提供學生有機會去探索教學上的疑問、解決問題、語言和非語言的溝通方式、創意性和基本的概念發展。	Objectives	The course objectives are: be able to read material from the textbook, supplementary, resource materials, which supply additional information o appropriate teaching methods and learning experiences. During the class use teaching methods and materials which provide opportunities to encourage exploration, problem solving, verbal and non-verbal communication, creativity and basic concept development.
教材	教材教表、發展與革新 (五南對法),幼稚素、 (五南對法),幼稚素、 (五南對本), (五南對土), (五南對土), (五百十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十十		
成績 評量方式	1.小組教材教法之觀察與設計與議題 討論30% 2.個人工作坊/研習會報告15% 3.遊戲教材試教教案15% 4.期中考40%	Grading	1.Group teaching methods observation and discussion topic 30% 2.Workshop/conference 15% 3.Student teaching 15% 4.Mid-term 40%

教學內容	課程目標為: 1.協助幼稚園孩子學習。 2.學會跟著教材教法的課程和提供其他同學建議或挑選課程材料。 3.協助學習者課程的適應和課程教材的補充,然後做最後的評估。	Syllabus	The course objective: 1.To help children to learn. 2.To follow the curriculum and provide, make, or choose materials. 3.They may adapt, supplement, and elaborate on those materials and also monitor the progress and needs of the students and finally evaluate students.
------	---	----------	---

尊重智慧財產權,請勿非法影印。